
 
 

1. 
 

Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  oblast Vysočina  

č. 29/23 
Den konání 14.8.2023 
Místo konání Hybrálec 
Čas  Od 19:00 Do 23:30  
Přítomnost členů OV Ing. Květa Mošnová  přítomna 

Zdeněk Hrnčíř  přítomen 
Ing. Patrik Sukdolák přítomen 
Markéta Čechová přítomna 
Ing. Josef Holčapek přítomen 
Veronika Dáňová přítomna 
Jiří Vejmělek přítomen 

 Veronika Mavercová -sekretářka přítomna 
Přítomnost hostů Václav Horký 

Jaroslav Grodl 
Stanislav Šamal 
Zdeněk Bambuch 
Jan Hlaváč 
Tomáš Janda 
Jiřina Vávrová 
Magda Škardová 
Miloš Dáňa 
Bohuslav Veselý 
Miloš Veselý 
 

 

   
 

Program jednání: 
1. Kategorizace jezdců pro skokové soutěže 
2. Vysvětlení výsledků ze závodů všestrannosti na Dvorečku 
3. Zpráva vyhodnocení OCM, zadání nového OCM -Proseč 
4. Žádost o změnu legislativy od paní Hovjacké 
5. Záměr zavedení zápisného pro přihlašování na závody – legislativa čjf 
6. Rozdělení finanční dotace v Pohárech Vysočiny 
7. Ostatní 
8. Per rollam 

  
 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

 Navržený program 
 OV schvaluje navržený program. 

 
hlasování Pro: 7 Proti:0 Zdržel se:0 

1. Kategorizace jezdců pro skokové soutěže 

  -Václav Horký obeznámil všechny přítomné hosty s celkovou myšlenkou kategorizace , 
která bohužel bez udání důvodu není podporována ze strany skokové komise ČJF 
-je zde apelován důraz na stylové soutěže pro začínající jezdce a rozdělení mezi 
jednotlivými kategoriemi ve stejných soutěží ( mladíí koně,začínající jezdci,profesionálové 
atd …. ) 
-OV a hosté vyjádřili podporu myšlenky kategorizace a nominoval oblastní předsedkyni  
paní Veroniku Dáňovou k projednání možných úprav jednotlivých bodů v kategorizaci  

  



 
 

2. 
 

-od nadace ČEZ pro rok 2023 schválen dar 130.000 Kč, který bude procentuálně 
rozdělen podle minulých ročníků mezi skokový,drezurní a všestrannostní pohár Vysočiny 
-pony a hobby poháry obdrží věcné dary 

Usnesení 
č.1 a 

4/29/23 
-sekretářka Veronika Mavercová zašle podmět k projednání na VV 

hlasování Pro: 7 Proti:0 Zdržel se:0 
2. 

 
Vysvětlení výsledků ze závodů všestrannosti na Dvorečku 

 -pan Jaroslav Grodl odpověděl OV na všechny otázky k závodům ve Dvorečku 6. – 7. 5. 
2023  
- k otázkám se vyjádřil též pořadatel pan Stanislav Šamal 
        

Usnesení 
č.2/29/23 

- po řádném vysvětlení netrvá pan Grod k předvolání na disciplinární komisi ČJF 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se:0 
3. Zpráva vyhodnocení OCM, zadání nového OCM -Proseč 

3.1. -předloženo finanční plnění plánu OCM  
3.2. OCM Proseč pod Křemešníkem 18. 8. 2023   

-trenér pan Pavel Vachutka 
-cena pro účastníky OCM 200,-Kč 
-cena pro oblastní jezdce 700 ,- Kč 

Usnesení 
č.3/29/23 

-souhlas s pořádáním OCM v Proseči pod Křemešníkem  
-sekretářka Veronika Mavercová zadá do JIS (otevřeno pro 21 jezdců) 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se:0 
4. Žádost o změnu legislativy od paní Hovjacké 
 -vyjádřena plná podpora ze strany OV  

-OV chápe problém s legislativou , proto by bylo vhodné najít cestu , jak by mohl kůň bez 
hostovací licence startovat za svůj klub 

Usnesení 
č.4/29/23 

-sekretářka Veronika Mavercová zašle podmět k projednání na VV 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 
5. Záměr zavedení zápisného pro přihlašování na závody – legislativa čjf 
 -tento návrh OV nepodporuje 

- jedná se o věc pořadatele, který by si sám měl určit podmínky startu a vše zadat do 
rozpisu , který pak jej po zveřejnění nebude přepisovat ( jak se tomu u některých 
nejmenovaných závodů dělo… ) 
-každý jezdec by se měl včas ze závodu odhlásit a neprodleně informovat pořadatele 

Usnesení 
č.5/29/23 

-sekretářka Veronika Mavercová zašle vyjádření OV na VV 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 
6. Rozdělení finanční dotace v Pohárech Vysočiny 
 -dotace od společnosti ČEZ 130 000 ,-Kč bude procentuálně rozdělena mezi SPV, DPV, 

VPV 
 

Usnesení 
č.6/29/23  

-rozpočet bude upřesněn na stránkách ČJF Vysočiny 
-paní Veronika Dáňová zašle žádost o zapůjčení vstupní brány na  SPV od ČEZ 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 
7. Ostatní 
. 

Usnesení 
 č.7/29/23 

 

-schválen přesun termínu drezurních závodů v Pandrech na 16. 8. 2023 
-schválení objednávky dekorovacích potřeb na SVP v Žirovnici 
-schválena změna termínu závodů v Sudoměřicích u Bechyně na na 14. 10. 2023 
schváleno zapůjčení drezurního obdelníku na závody na Borové 
-do kalendáře závodů ve všestrannostím poháru budou přidány podzimní závody ve 
Dvorečku  
-schválení paní Martiny Váňové jako vedoucí ekipy na MČR pony a NP 
 

hlasování 
 

 Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 
8.  Per rollam 



 
 

3. 
 

 
 

 
Usnesení 
č.8/29/23 
 
 
 
 
hlasování 

-schválení vedoucích ekip na MČR skoky- Zdeněk Hrnčíř, všestrannost – Patrik Sukdolák 
-schválení proplacení tréninkové dráhy v Humpolci pro účastníky MČR ( 500,-) a 
tréninkových prostor v Martinicích pro jezdce MČR skoky děti a junioři 
-upřesněn seznam družstev na MČR ve všestrannosti  
-schválen  nový jezdecký klub Bc. Renata Válková 
-možnost zakoupení trik a kšiltovek s logem oblasti Vysočina (200,-Kč dětské, 300,-Kč 
pánské a 350,-Kč dámské) 
-odsouhlasení doplacení finančních prostředků pro sekretářku 
 

 Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 
 

  

 

Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 
-zaslána žádost o možnost vytvoření smíšeného družstva na MČR ze dvou oblastí 
v případě ,že má málo jezdců, kteří by se mohli MČR v družstvech zúčastnit  
 
Příští schůze OV dle potřeby. 
 

 
  


